
Protokół nr X/2011 
z X sesji Rady Powiatu  w Końskich odbytej 

w dniu 27 października 2011r. w sali konferencyjnej 
Starostwa Powiatowego w Końskich. 

 
 
        
Obrady rozpoczęto o godz. 11.00 

 
 Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron. 
 
 Przewodniczący otworzył sesję, powitał  radnych, zaproszonych gości 
stwierdził , Ŝe posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, zgodnie 
z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu Powiatu. 
 

Oświadczył jednocześnie, Ŝe zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 19  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 
radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.   

W trakcie obrad dotarł 1 radny i od godz. 11.05 obrady kontynuowano 
w 20 – osobowym składzie. 
Lista radnych powiatu obecnych na X sesji Rady oraz lista zaproszonych na  
sesję  stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 2. 
 

Przewodniczący wniósł o zatwierdzenie protokołu z VIII i IX zwołanej 
w trybie nadzwyczajnym  sesji Rady podkreślając, Ŝe zgodnie z § 28 ust. 5 
Statutu  protokół wyłoŜony został do wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 
Protokół przyjęto przez aklamację nie wnosząc do ich treści uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 3. 
 
 Przystąpiono do ustalania porządku obrad sesji. 
 
Porządek obrad poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności  20 radnych jednogłośnie przyjęto do realizacji  
porządek obrad sesji obejmujący: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
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2. Przyjęcie protokołu z VIII i IX zwołanej w trybie nadzwyczajnym  sesji 
Rady Powiatu.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami wraz  

z informacją o złoŜonych oświadczeniach majątkowych pracowników 
samorządowych i kierowników jednostek.  

5. Informacja o złoŜonych oświadczeniach majątkowych radnych Rady 
Powiatu. 

6. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia. 
7. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2010/2011. 
8. Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
9. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego powiatu. 
10. Przedstawienie Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Koneckiego w latach 2009-2010” oraz sprawozdania 
z „Programu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Koneckiego na lata 
2009-2010”. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na 

lata 2011-2019, 
b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r., 
c) wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie 

bezprzetargowym aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Końskich niezbędnych do przeprowadzenia usług sprzątania oraz 
rezonansu magnetycznego, 

d) wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich, 

e) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania 
sprawozdania finansowego za 2011r. w Zespole Opieki Zdrowotnej 
w Końskich, 

f) uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Koneckiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok”, 

g) przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2011r. 
h) wyraŜenia zgody na cesję wierzytelności, 
i) ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów z dróg na 

parkingach strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu.  

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Odpowiedzi na złoŜone interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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15. Sprawy róŜne. 
16. Zakończenie obrad X sesji Rady Powiatu. 

 

Ad – 4. 
 

Informację o pracy Zarządu Powiatu za okres od  28 września 2011r. do 
27 października 2011r. przedstawił Starosta Konecki – Bogdan Soboń. 
Przedstawił równieŜ informacj ę o złoŜonych oświadczeniach majątkowych 
pracowników samorządowych i kierowników jednostek. 

 
Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Nie wnoszono  uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 5. 
 

Przewodniczący Rady Wiesław Skowron przedstawił informację dotyczącą 
złoŜonych oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Powiatu.  
 
Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Dyskusji w przedstawionym temacie nie prowadzono. 
 
Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 

 
Ad –6. 
 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego 
przyjęcie informacji w temacie „Ocena stanu realizacji zadań powiatu                
z zakresu Ochrony Zdrowia”. 
 
PowyŜszą informację przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, 
Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof Stachera.  
 

Przedstawiona informacja  stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
Dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono.  
 
Rada przyjęła powyŜszą informację jednogłośnie  do 
akceptującej wiadomości. 
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Ad – 7. 
 

Informacj ę o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2010/2011 przedstawił równieŜ Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, 
Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof Stachera. 

 
Dyskusji w tej sprawie nie prowadzono. 
 

Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Rada przyjęła powyŜszą informację jednogłośnie  do 
akceptującej wiadomości. 
 
 

Ad – 8. 
 

Informacj ę o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu przedstawili 
kolejno: 
Dyrektor Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej Pani Maria Werens oraz  
Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan Tadeusz Kulkiewicz. 
 

Treść obu informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
W dyskusji dot. II części głos zabrał radny Krzysztof Wojcierowski – 
zapytał, czy istnieje zagroŜenie, Ŝe tak jak w ubiegłym roku zaraŜony chorobą 
zarybek karpia, znajdzie się w stawach na terenie gminy Ruda Maleniecka. 
 
Pan Tadeusz Kulkiewicz – powiedział, Ŝe takie zdarzenie było w ub. roku w 3 
gospodarstwach w Rudzie Malenieckiej. Podkreślił, Ŝe ze wszystkich tych 
gospodarstw ryby chore wykupiono. Kosztowało to łącznie ok. 0,5 mln zł. 
dodał, Ŝe przeprowadzono dezynfekcję stawów i sprowadzono nowy zdrowy 
narybek. Stwierdził, Ŝe są na to dokumenty weterynaryjne, a właściciele 
prowadzą monitoring i specjalne badania przeglądowe. Wyniki tego 
monitoringu w tych stawach wykazuje, Ŝe choroby nie ma na terenie powiatu, 
gdyŜ została ona zwalczona. 
 
Innej dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono.  
 
Rada przyjęła powyŜsze informacje do akceptującej 
wiadomości. 
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Ad – 9. 
 

Informację w temacie „Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego powiatu”           
przedstawił Członek Zarządu pełniący funkcję Naczelnika Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego Pan Wiesław Basiak.  
 
Treść wystąpienia stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, co kryje się pod pojęciem 
„przestępczość narkotykowa”, czy są to przestępstwa pod wpływem narkotyków 
czy teŜ inne. Dodał ponadto, Ŝe na komendzie Policji w Stąporkowie na pytanie 
dot. ilości testerów narkotykowych otrzymał odpowiedź, Ŝe jest kilka, ale minął 
termin waŜności. Powiedział teŜ, Ŝe działa wśród młodzieŜy i wie, Ŝe nagminnie 
jeŜdŜą oni pod wpływem narkotyków.   
 
Pan Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe pod pojęciem „przestępczość 
narkotykowa” kryją się wszystkie przestępstwa związane z narkotykami. 
Stwierdził, Ŝe Policja z pewnością posiada wszelkie narzędzia do badania 
przestępczości. 
 
Komendant KPP Pan Stanisław Michalski – powiedział, Ŝe  w przypadku 
powiatu koneckiego 99% przestępstw to posiadanie narkotyków, a pozostałe to 
ich obrót. W 2010r. są dwa przypadki kierowców jadących pod wpływem 
narkotyków, którzy zostali zbadani testerami. Podkreślił, Ŝe Policja jest 
w posiadaniu waŜnych testerów, ale nie we wszystkich przypadkach 
zatrzymania kierowcy moŜe ich uŜyć. Stwierdził, Ŝe muszą być uzasadnione 
okoliczności.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe coraz częściej moŜna spotkać 
się z przestępczością dokonywaną za pomocą Internetu. Zapytał, czy koneckie 
słuŜby są przygotowane kadrowo i sprzętowo do monitorowania i ścigania tego 
typu przestępstw.  
Podkreślił teŜ, Ŝe akcja po zdarzeniu, które miało miejsce na stacji CPN przy 
ul. Kieleckiej zostało przeprowadzone przez słuŜby koneckie w sposób wysoce 
profesjonalny co wie z relacji mieszkańców z pobliskich okolic miejsca 
zagroŜenia. ZłoŜył Komendantom gratulacje z tego tytułu. 
 
Komendant KPP Pan Stanisław Michalski – powiedział, Ŝe  coraz częściej 
Komenda spotyka się z ujawnianiem tego typu przestępstw. Dodał, Ŝe jest 
zagroŜenie dot. włamania na strony np. bankowe, jednak w 2010 i w 2011r. 
w powiecie koneckim tego typu spraw nie odnotowano. Podkreślił, Ŝe 
oczywiście Komenda nie ma wysoko wykwalifikowanych informatyków, jednak 
policjanci są przeszkoleni i nadal szkoleni w tym zakresie, dlatego nie widzi 
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Ŝadnego zagroŜenia, jeśli chodzi o kadry. Podkreślił teŜ, Ŝe policjanci, którzy 
zajmują się przestępczością komputerową współpracują z b. wieloma 
instytucjami w tym zakresie. 
Stwierdził teŜ, Ŝe z pewnością w przyszłych latach tego typu przestępczość 
będzie rosła. 
 
Radny Michał Pękala – stwierdził, Ŝe radni otrzymali bardzo dobry materiał 
analityczny, zapytał natomiast o działania profilaktyczne i wnioski z tych analiz. 
 
Komendant KPP Pan Stanisław Michalski – powiedział, Ŝe  nie kaŜde 
działanie profilaktyczne przynosi od razu efekty. Podkreślił, Ŝe nie do 
wszystkich udaje się odnieść. Stwierdził jednak, Ŝe jednym z działań, które 
przynoszą najbardziej wymierne rezultaty jest malejąca liczba niebieskich kart. 
Wyjaśnił, Ŝe niebieska karta dot. przestępczości w rodzinie. 
Powiedział, Ŝe malejąca ich liczba nie oznacza braku aktywności policji w tym 
zakresie, ale właśnie działań profilaktycznych wszelkich instytucji angaŜujących 
się  w ten problem. Dodał teŜ, Ŝe liczba zgłoszeń przemocy jest coraz więcej, 
a zdarzeń maleje. 
Podkreślił, Ŝe wspólnie z samorządami KPP prowadzi szeroką profilaktykę 
w szkołach w zakresie ruchu drogowego jak i innych zagadnień związanych 
z młodzieŜą, co z pewnością przynosi efekty w obniŜeniu przestępczości. 
 
Komendant PKSP Pan Roman Boruń – powiedział, Ŝe kluczowym zadaniem 
Komendy jest prowadzenie turnieju o wiedzy poŜarniczej, który jest 
organizowany od bardzo wielu lat wśród dzieci i młodzieŜy  szkół z terenu 
powiatu koneckiego. Podkreślił, Ŝe bardzo duŜo osób bierze w nim udział.  
Stwierdził, Ŝe Komenda bierze udział we wszelkich działaniach 
propagandowych jak np. w ub. roku Komenda brała udział w konkursie 
organizowanym wspólnie z „Echem dnia” pn. „pierwszaki”. 
Podkreślił takŜe, Ŝe prowadzona jest aktualna strona internetowa.  
Stwierdził teŜ, Ŝe działalność Komendy zaleŜna jest od pogody . 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron przywitał przybyłą na sesje Rady 
Wicewojewodę Panią Beatę Oczkowicz.  
Jednocześnie o godz. 12.15 ogłosił 30- minutową przerwę. 
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Ad – 10. 
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego 
przyjęcie Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
Koneckiego w latach 2009-2010” oraz sprawozdania z „Programu 
Gospodarki Odpadami dla Powiatu Koneckiego na lata 2009-2010”, który 
przedstawiła Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska 
i Leśnictwa Pani Agata Binkowska. 
 

Dyskusji nie prowadzono. 
 
Przedstawiony raport  stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Rada przyjęła powyŜszy Raport jednogłośnie do 
akceptującej wiadomości. 
 

Ad – 11. 
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego 
rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

Ad -  11 a, b. 
 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 
obejmującego podjęcie uchwał w sprawie:  

� zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019,  

� zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 rok, 
Projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz.  
 

Uwag nie wnoszono. 
 
Przedstawione projekty uchwał kolejno  poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 18 radnych,  Rada większością 
głosów przy 4 głosach wstrzymujących się  
podjęła uchwałę Nr X/54/2011 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Koneckiego na lata 2011 – 2019. 
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Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
  

 W obecności 18 radnych, Rada 
większością głosów, przy 3 głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę 
Nr X/55/2011 w sprawie zmian w  budŜecie 
Powiatu Koneckiego na 2011r.  

  
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
  

Ad -  11 c, d. 
  

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 
• wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 

aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
niezbędnych do przeprowadzenia usług sprzątania oraz rezonansu 
magnetycznego, 

• wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich, 

 

PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Administracyjno 
– Gospodarczego Pan Szymon Biały. 
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 18 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr X/56/2011 w sprawie 
wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę 
w trybie bezprzetargowym aktywów trwałych 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
niezbędnych do przeprowadzenia usług 
sprzątania oraz rezonansu magnetycznego. 
 

W obecności 18 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr X/57/2011 w sprawie 
wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich. 
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PowyŜsze uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad -  11 e; f; g. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 
 

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania 
sprawozdania finansowego za 2011r. w Zespole Opieki Zdrowotnej 
w Końskich, 

• uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Koneckiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok”, 

• przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2011r. 
 
PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 
 
W dyskusji dot. przesunięcia środków PFRON głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe otrzymał informację na 
posiedzeniu Komisji dot. realizacji zadań wykorzystujących środki PFRON. 
Stwierdził, Ŝe niepokoi go , Ŝe 60% środków przeznaczonych na tworzenie 
miejsc pracy dla osób niepełnosprawnych trafia do sektora publicznego, co 
oznacza, Ŝe dla sektora prywatnego są to środki mało atrakcyjne. Podkreślił, Ŝe 
nie są to wielkie środki bo jest to 5 miejsc pracy, ale być moŜe naleŜy zmienić 
formułę ich przyznawania. Podkreślił, Ŝe gdyby były bardziej atrakcyjne to 
sektor prywatny byłby bardziej zainteresowany. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – podkreślił, Ŝe merytorycznie nie 
dotyczy to projektu omówionej uchwały. 
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 

 W obecności 18 radnych,  Rada 
większością głosów przy 3 głosach przeciwnych 
podjęła uchwałę Nr X/58/2011 w sprawie 
wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 
badania sprawozdania finansowego za 2011r. 
w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich. 
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W obecności 18 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr X/59/2011 w sprawie 
uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Koneckiego z  organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 
o działalności poŜytku publicznego 
i o wolontariacie na 2012 rok”. 
 

W obecności 18 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr X/60/2011 w sprawie 
przesunięcia środków PFRON pomiędzy 
zadaniami w 2011r. 

 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad -  11 h. 
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego 
podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na cesję wierzytelności, który 
przedstawił Dyrektor ZOZ Pan Wojciech Przybylski. 
 

Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 17 radnych, Rada  jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr X/61/2011 w sprawie 
wyraŜenia zgody na cesję wierzytelności. 
 

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 11 i. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za 
usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 
usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
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PowyŜszy projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Zbigniew Struzik. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Przedstawiony projekt uchwały  poddano pod głosowanie. 
 
W obecności 17 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr X/62/2011 w sprawie 
ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie 
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia a następnie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  12. 
 

W kolejnym punkcie porządku obrad obejmującym interpelacje 
i zapytania radni nie zabierali głosu. 

 

Ad -  13. 
 
W punkcie dot. interpelacji i zapytań nie dawano odpowiedzi z uwagi na brak  
interpelacji. 
 

Ad – 14.  
 
     W punkcie obejmującym wnioski radni nie zabierali głosu. 

 

Ad -  15. 
 
W sprawach róŜnych głos zabrał Przewodniczący Rady Wiesław Skowron 
zaprosił radnych na Uroczystą Sesję Rady Powiatu w dniu 10 listopada z okazji 
Święta Niepodległości, która odbędzie się w ZSP w Stąporkowie. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe uroczystą sesję Rady poprzedzi sesja 
robocza, która zatwierdzi zmianę w budŜecie o kwotę 50 tys. zł dla Warsztatów 
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Terapii Zajęciowej w celu adaptacji pomieszczeń szpitalnych dla potrzeb Sali 
rehabilitacyjnej zgodnie z wnioskiem Komisji Zdrowia i Oświaty.   
 
Wicewojewoda Pani Beata Oczkowicz – podziękowała serdecznie za 
zaproszenie na sesję Rady Powiatu w Końskich. Powiedziała, Ŝe w krótkim 
okresie swojego urzędowania ma okazję dopiero drugi raz gościć w powiecie 
koneckim, ale wyraziła nadzieję, Ŝe nie ostatni. Podkreśliła, Ŝe jeśli chodzi 
o działalność Urzędu Wojewódzkiego to uchwały Rady od początku są 
nadzorowane i stwierdziła, Ŝe wszystkie są podejmowane zgodnie z prawem. 
Wśród tak wielu znalazła się tylko jedna z rozstrzygnięciem nadzorczym. 
ZłoŜyła gratulacje Radzie z tego tytułu. Zaznaczyła takŜe, Ŝe powiat konecki 
wszedł w program przebudowy dróg lokalnych co zasługuje na wyróŜnienie. 
Podziękowała takŜe za bardzo dobrą współpracę z Urzędem Wojewódzkim. 
Powiedziała teŜ, Ŝe jest gotowa odpowiedzieć na ewentualne pytania radnych 
czy teŜ innych gości. 
Pytań do p. Wojewody nie było. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – podziękował Wojewodzie za 
udział w dzisiejszej sesji i miłe dla Rady słowa. Zaprosił w imieniu wszystkich 
radnych na kolejne posiedzenia. 
 
 Innych tematów nie zgłaszano.  
 

Ad – 16. 
 

Przewodniczący stwierdził, Ŝe w pełni wyczerpano przyjęty porządek 
posiedzenia oraz podziękował radnym za udział  w  obradach.  
 
O godz.13.20  zamknął  X sesję Rady Powiatu. 
 
Na tym sesję zakończono. 
 
Przebieg obrad protokółowała Kierownik Biura Rady Powiatu – Monika 
Trojanowska. 
 
Protokółowała       Przewodniczący 
Kierownik Biura      Rady Powiatu w Końskich 
Rady Powiatu 
 
..................................         ................................... 
Monika Trojanowska                Wiesław Skowron 
 
Końskie, dnia 27.10.2011r.        


